
出发日期 成人双人间 小孩加床 小孩不加床 成人单人间 

    . 

航班时间：- 
 
 

 

当地3星级酒店 

3晚清迈：3Porn Ping酒店或同级 
 

1晚清莱：3Grand Room酒店或同级 

购物站: 手工艺中心，蜜糖。 

*团费包含: 吉隆坡机场税，泰国机场税、小费、托运行李(每人/1件/15kg)。 

*团费不含: 个人旅游保险和吉隆坡来回机场接送。 

自费加点: 3合1 泰铢2800/人 
 

1）乘船过寮国边界 泰铢800      2）骑大象&牛车体验 泰铢700     3）游览缅甸边界  泰铢1500 

体验1 ：含门票【长颈村】长颈族和大耳族   体验6 ： 入住1晚【清莱酒

店】 

体验2 ：含门票【双龙寺】      体验7 ：【玻璃白庙】泰国泰姬陵 

体验3 ：安排观看泰国文化歌舞晚会表演   体验8 ：【皇帝餐】泰国风味 

体验4 ：著名的猴子表演，人类和蛇的战斗表演    

第一天 吉隆坡清迈清莱     (机餐/午/晚餐) 

飞 往 泰 国 第 二 大 城 市 清 迈。抵 达 后，前 往 清 莱。途 经 请 问 参 观               

【Wiang Pa Pao温泉地带】设有大型温泉谷池，游客可在此泡腳。前往参观

【玻璃白庙】。庙名因其独特的白色设计主题，白色玻璃材料，奇特的设计

元素而闻名。白色意欲圣洁的菩萨，白色的玻璃代表智慧照耀世上每一个

人。之后住宿清莱。 
 

第二天 清莱金三角美赛市清迈     (早/午/晚餐) 

早餐后,前往泰国北端湄公河和博河的交会点的【金三角】,此乃泰、缅、寮

三国交界的门户。划分了三个国家的土地,接着到【美赛市】（MaeSai）泰国

最北的泰缅甸交界小城市，接近橋头的大街兩旁，擺滿各式各樣出售两个国

家的纪念品，有众多的旅游商店，非常热闹。续程前往【长颈村】。返回住

宿清迈。 
 

第三天 清迈素贴山双龙寺      (早/午/皇帝餐) 

早餐后,前往参观【素贴山双龙寺】。游人沿着龙身登 300 多个石阶可到达

素贴山山顶看整个清迈市及乡间景致，山顶还有一座巨大的舍利塔，塔身贴

满金箔。午餐后，前往参观【三甘烹村】，主要是制造传统手工艺中心，可

以看到实际的手工创造、泰国的丝绸、珠宝、绘画作品、纸伞、蜂蜜等。晚

餐【皇帝餐和欣赏泰国文化歌舞晚会表演】。 
 

第四天 清迈大象表演兰花蝴蝶园      (早/午/晚餐) 

早餐后，前往【大象训练营】，你可以近距离触摸小象，了解大象的生活，

观赏大象表演，大象画画。午餐后，前往参观【兰花蝴蝶园】，这里有很多

大大小小五颜六色的兰花品种，还有小蝴蝶园和昆虫标本让你慢慢欣赏。 
 

第五天 清迈吉隆坡        (早/机餐) 

早餐后，乘搭飞机回返吉隆坡，结束愉快旅程。 
（有效期从2014年04月起至另行通知) 

皇帝型晚餐 

长颈村 

白庙 

《以上行程仅供参考，以最终航班,酒店及团队抵达各地后由接待社安排为准。酒店以当地星级为标准。》 

《当您在订购本公司旅游配套时， 将被视为已细读及了解本公司之旅游细则》 

CODE: 5tCC 



Departure Date Adult Twin Adult Single Suppl. Child With Bed Child No Bed 

     

Flight Detalis:- 
 
 

Local 3Star Accommodation 
3N Chiangmai：3 Porn Ping Hotel  
                                 or similar 
1N Chiangrai  ：3 Grand Room Hotel  
                                 or similar 

Shopping Stops : Local Handcraft & Bee Shop 
*Inclusive: KUL Airport Tax, Chiangmai Airport Tax, Tipping, & Air Asia Luggage  (15kg/Per PC/Per Pax)  
*Exclusive: Personal Travel Insurance and KUL Transfer to Airport. 

Additional Tour : 3 IN 1    THB2800/pax 
1）Take Boat to Loas Boader THB 800 
2）Myanmar Tour                    THB  1500 
3）Elephant ride & Oxcart      THB  700 

Exp1 ：Long Neck Village     Exp6 ：The White Temple  
Exp2 ：Doi Suthep      Exp5 ：Stay 1 Night Chiangmai Hotel 
Exp3 ：Thai Cultural Dance Show    Exp4 ：Elephant Show & Human and Snake Show 

Day 1  Kuala Lumpur  Chiangmai Chiangrai  (OBM/L/D) 
Upon arrival at Chiangmai Airport, meet and transfer to Chiangrai. Along the way, you will visit 
【Wiang Pa Pao Hot spring 】. After that proceed to the exquisite 【White Temple (Rong 
Khun Temple)】also known as Taj Mahal of Thailand for its beautiful painting & built up. Then  
overnight Chiangrai. 
 
Day 2  Chiangrai Long Neck Village   Chiangmai  (B/L/D) 
After breakfast, visit to hot spring where you can experience a natural phenomenon  and after-
wards visit to【Golden Triangle】where the three countries Thailand, Burma and Loas meet 
and divided by Mekong River. Proceed to visit【Maesai】for shop around for some Myanmar 
goodies. Proceed to visit【Long Neck Village 】,Long Neck people are a unique hill tribe in 
Thailand as some of the women choose to wear a brass coil that over time elongates the neck as 
much as double. Originating in the Shan State in Burma (Union of Myanmar) these unique peo-
ples are a small minority of the Karennin or Red Karen people of Burma. These is much specula-
tion about why the rings are worn by the women of this tribe, but when asked, most of these gen-
tle and proud ladies will tell you it is simply tradition. 
 
Day 3   Chiangmai  Doi Suthep Temple   (B/L/D) 
After breakfast, visit【Doi Suthep Temple】where the panoramic view of the city and the sur-
rounding countryside can be seen from the temple grounds. It is located on top of a mountain 
overlooking Chiang Mai. According to legend, a relic was strapped to a white elephant that was 
released into the jungle. The elephant eventually climbed to the top of the mountain and died. 
The elephant was then buried at this site and a budhist temple was constructed to commerate  
this site.  
 
Day 4  Elephant Camp  Orchid and Butterfly Farm (B/L/Khantoke Dinner ) 
After breakfast, transfer to【Elephant Camp】with Elephant Show. Where like a             college 
for all elephant, with  own name & resume, watching elephant drawing, playing football. After 
lunch, transfer to【Orchid and Butterfly Farm】.After lunch, proceed to visit the【Local 
Handcraft Centre】such as silk, cotton, jewellery, woodcarving and silverware.At Night Enjoy 
【Khantoke Dinner 】which you can get to know both The Northern Thai food and the Culture 
passing through the 【Lanna-Style Performance】 those will entertain you for all the Dinner 
time. 
 
Day 5  Chiangmai  Kuala Lumpur    (B/OBM) 
After breakfast, free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home. 

 
(Valid from April 2014 till further notice) 

Khantoke Dinner 

Long Neck Village 

White Temple 

Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel  
booking and discretion of the land operator. Hotel rate based on local rating. 

CODE: 5tCC 


